
Miguel Díaz-Canel vizitis la
internacian foiron Cubaindustria
2014.

La unua kuba vicprezidanto la?dis la solvojn proponatajn en la internacia foiro Cubaindustria 2014 por
evoluo, anstata?o de importa?oj, instigi eksporta?ojn kaj komunajn projektojn kun fremda kapitalo.
Li elstarigis la talenton aprezeblan en la ekipa?oj, teknologioj montrataj en la ekspozicia foiro, kio
evidentigas la preparnivelon de la homaj rimedoj kaj la progresojn de la nacia industrio.
Parolante pri la nova le?o de fremdaj investoj, li asertis ke ?i kaj la evoluzono de Mariel povas konkretigi
multajn projektojn kaj esprimas la certecon pri estonta progreso.
Dum la anta?lasta sesio de la evento Cubaindustria 2014 estis ina?gurita la Unua Kongreso de la
industrio de la modo, mebloj, dekoracioj kaj stiloj (FIMAE) per prezento de esploroj kaj projektoj kiuj
kontribuas al da?rigebla evoluo de la sektoro, plifortigo de teknologiaj asocii?o inter landaj kaj
eksterlandaj institucioj kaj promociado de eksporteblaj  produkta?oj.
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